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Åpen halvtime 
 
 
Leif Husjord, rektor på Nedre Bekkelaget skole. Anmodet BMS- komiteen om å gå mot 
plassering av gjenbruksstasjonen i Mosseveien 145. Gjenbruksstasjonen vil få felles avkjørsel 
med skolen og vil gi et meget uoversiktlig og komplisert trafikkbilde. Dette er smale veier der 
ungene ferdes.  I tillegg har skolen trafikken fra Ormsundveien fra Sydhavna med mye 
tungtrafikk. Beboere i sentrum vil også komme til å bruke gjenbruksstasjonen noe som gir 
mye trafikk. Ba bydelspolitikerne ha elevene på skolen i fokus med hensyn til helse, miljø og 
sikkerhet. 
 
Magne Vik, beboer i Skrenten og representant i FAU på Nedre Bekkelaget skole sa at den 
planlagte gjenbruksstasjonen skaper sosial-  usikkerhet i området. Redd for kødannelse for å 
komme inn i boligområdene våre. Er plaget av mye støy i området - dette på toppen er 
uholdbart. Ba politikerne tenke seg nøye om før de gikk  inn for dette! 



 
Gerd Garstad, Ormsundhagen boligsameie. Støtter rektor og Vik sine uttalelser. Blir en 
forsøpling av området rett ved barnehagen og skolen. 
 
Trine Helle, beboer i området. Det er også snakk om visuell forsøpling av området vårt. Det 
er nok i området fra før. Kan bare nevne dårlig vedlikeholdte kommunale boliger, en er 
brannskadet og brakkebygg som huser barnehagen. 
 
Pål Harstad, Selskapet for nedre Bekkelagets vel. Vi er redd for lagring av farlig avfall i 
området i tillegg til trafikken. 
Biogassanlegget på Bekkelaget renseanlegg. Trafikken fra tappeanlegget må legges over 
kaiområdene og ikke gå ut på Ormsundveien med hensyn til skolemiljøet. 
 
Sæterreguleringen informasjon 
Sten J Bennetter og Per Rønne informerte om status for Sæterreguleringen. Representerte 
gårdeierforeningen/grunneiere av næringsdrivende. Sæterkrysset vil bli fortettet med 
næringsbygg, kontorer og boliger. Det er bebyggelsesplaner for fire soner S1 –S4. Det skal i 
alt bygges ut 25000 kvadratmeter, hvorav 10.000 kvadratmeter i første etasjeplan 
inneholdende lokaler for service og restauranter. Boliger vil utgjøre om lag 10-15000 
kvadratmeter - rundt 200 stk. 
Det legges opp til småplasser og torg. Bruk av vann der Pilbekken egenlig gikk. Egen 
regulering for selve krysset på Sæter OT1. Vi ønsker trær langs Ekebergveien. 
Gjennomgangstrafikken vil med foreslått plan gå tregere, men ikke hindre lokaltrafikk. Det 
blir lagt vekt på underjordisk parkering på alle sonene S1 –S4 som ligger over normene for 
slik bebyggelse. Det ble delt ut kartmateriale som beskrev de ulike reguleringsforslagene. 
 
Informasjon  
Liv Lønnum (FrP) orienterte komiteen om befaringen av barnehagetomter i bydelen 
10.desember. 
 
Det er sendt følgende seks brev til komiteen før møtet til orientering: 

- Fra Kjell G. Åbyholm til Friluftsetaten ad. parkeringsplasser på Sagløkka, 
Skullerud 

- Fra Plan- og bygningsetaten ad. underretning om behandling av 
endringssøknad/dispensasjon – Dovresvingen 27 

- Fra Plan- og bygningsetaten ad. avslag Steingrims vei 3 
            Fra Nordstrandshøgda boligsameie ad. Radarveien barnehage 
- Fra Bekkelagshøgda vel ad. trafikk- og parkeringssituasjonen som følge av 

utbygging i distriktet 
- Fra Richard Lunde ad. Parkerings parkeringsautomater 
 

Bydelsutvalgets leder kommer på neste møte i BMS-komiteen for å snakke om videre 
samarbeidsformer mellom komiteen og bydelsutvalget. 
 
Eventuelt: Sak til eventuelt i BMS møtet 9.12.08: 
Trafikkplanen 
BMS komiteen viser til BU vedtak fra 16.10.08 vedrørende lokal trafikkplan for bydel 
Nordstrand.  
Fase 1 av arbeidet er avsluttet med dokumentet med overordnede føringer. Vi ber 
bydelsutvalget om å fatte vedtak om av bydelsdirektøren forbereder fase 2 og legger dette 
frem som en egen sak til BMS komiteens møte i januar 2009. 
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Forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget  starter med fase 2 av arbeidet med lokal trafikkplan for bydel Nordstrand. 
Bydelsadministrasjonen ved bydelsdirektøren planlegger dette arbeidet og legger frem en 
egen sak med forslag til vedtak på møtet i januar 2009. 
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Sak 67 /08   Godkjenning av innkalling og sakskart  09.12.2008 - 
komiteen for byutvikling, miljø og samferdsel 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Innkalling og sakskart til møte 09.12.2008 godkjennes 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens behandling: 
Sak 72/08 ble enstemmig vedtatt behandlet etter sak 67/08. 
 
Øystein Larsen (H) påpekte at følgende dokumentasjon i sak 72/08 manglet:  
Kart og uttalelse fra Vegvesenet. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknader 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens vedtak: 
Innkalling og sakskart til møte 09.12.2008 godkjennes med merknader 
 
 
 
 

 Sak 68 /08  Godkjenning av protokoll  11.10.2008 - komiteen for   
byutvikling, miljø og samferdsel 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Protokoll fra møtet 11.10.2008  godkjennes 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens behandling: 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens vedtak: 
Protokoll fra møtet 11.10.2008  godkjennes 
 
 
 
 
 
 
 



 Sak 69 /08  Avviksrapportering pr. 31.10.2008 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Arbeidsutvalget sender orienteringssak om Avviksrapportering Bydel Nordstrand pr. 
31.10.2008 til behandling i: 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen 
Barn, ungdom og kulturkomiteen 
Helse- og sosialkomiteen 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Ungdomsrådet 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltrees 
 
Til medbestemmelsesutvalget: 
Medbestemmelsesutvalget tar sak om Avviksrapportering Bydel Nordstrand pr. 31.10. 2008 
til orientering 
 
Til bydelsutvalget: 
Bydelsutvalget tar sak om Avviksrapportering Bydel Nordstrand pr. 31.10.2008 til orientering 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens behandling: 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltrees 
 
 

 Sak 70 /08  Forslag til budsjett 2009 - Bydel Nordstrand 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Saken om forslag til budsjett 2009 – Bydel Nordstrand sendes til behandling i: 
Helse- og sosialkomiteen 
Barn, ungdom og kulturkomiteen 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Ungdomsrådet 
Bydelsutvalget 
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Til komiteer og rådene: 
Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel Nordstrand fremmet overfor 
bydelsutvalget tiltrees. 
 
Til medbestemmelsesutvalget: 
Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel Nordstrand fremmet overfor 
bydelsutvalget tiltrees. 
 
Til arbeidsmiljøutvalget: 

1. På nåværende tidspunkt mener AMU at bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for 
Bydel Nordstrand innehar positive virkninger for arbeidsmiljøet.  

2. Når det gjelder enkelttiltak i budsjettforslaget forutsetter AMU at  involvering skjer i 
tråd med Arbeidsmiljølovens bestemmelser.   

 
Til bydelsutvalget: 

1. Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel Nordstrand vedtas med følgende 
tallstørrelser: 

 
1.A Brutto utgifter er 1 336 413 000 kroner, brutto inntekter er 471 242 000 kroner og 
netto utgifter er 865 171 000 kroner. 

 
1.B Budsjett spesifisert på artsgrupper er (i tusen kr): 

Artsgruppe  Forslag til 
budsjett 2009 

10 Lønn og sosiale utgifter         470 330  
11-12 Kjøp som inngår i  produksjon         547 266  

13 Kjøp som ikke inngår i  prod.         175 549  
14 Overføringsutgifter         143 268  
15 Finanskostnader                 -    

BRUTTO DRIFTSKOSTNADER      1 336 413  
16 Salgs- og leieinntekter        -112 554  
17 Refusjoner        -222 177  
18 Overføringsinntekter        -136 211  
19 Finansinntekter              -300  

DRIFTSINNTEKTER        -471 242  

NETTO DRIFTSUTGIFTER     865 171  

 
1.C Brutto utgifter og brutto inntekter og netto utgifter pr funksjonsområde  
Funksjonsområde Brutto 

utgifter 
Brutto 
inntekter 

Netto 
utgifter 

Funksjonsområde 1 Helse, sosial og nærmiljø 130 112 -13 653 116 459 
Funksjonsområde 2A Barnehager 349 113 -252 551 96 562 
Funksjonsområde 2B Oppvekst 77 189 -1 997 75 192 
Funksjonsområde 3 Pleie og omsorg 747 166 -198 141 549 025 
Sum Driftsbudsjett 1 303 580 -466 342 837 238 
Funksjonsområde 4 Økonomisk sosialhjelp 32 833 -4 900 27 933 
Bydelen totalt 1 336 413 -471 242 865 171 

 
 
 



1.D Spesifikasjon pr kostrafunksjon 

Pr kostrafunksjon Dok 3 2009 Justering 
Budsjett  
2009 

100 Politisk styring og kontrollorganer 922 000 0 922 000 
120 Administrasjon 20 414 000 0 20 414 000 
130 Administrasjonslokaler 5 025 000 0 5 025 000 
180 Diverse fellesutgifter 8 682 000 0 8 682 000 
190 Interne serviceenheter 40 305 000 0 40 305 000 
233 Foreb. arbeid, helse og sosial 474 000 0 474 000 
241 Diagnose, behandling, rehab. 11 748 000 0 11 748 000 
242 Råd, veil. og sosial foreb. arbeid 19 960 000 0 19 960 000 
243 Tilbud til pers. med rusproblemer 2 236 000 440 000 2 676 000 
265 Kommunalt disponerte boliger 4 819 000 0 4 819 000 
275 Introduksjonsordningen 1 595 000 0 1 595 000 
283 Bistand etablering oppretthold egen bolig 0 0 0 
335 Rekreasjon i tettsted 159 000 0 159 000 
385 Andre kulturaktiviteter 120 000 0 120 000 
Funksjonsområde 1  116 459 000 440 000 116 899 000 
201 Førskole 62 260 000 0 62 260 000 
211 Styrket tilbud til førskolebarn 8 604 000 0 8 604 000 
221 Førskolelokaler og skyss 25 698 000 0 25 698 000 
Funksjonsområde 2A  96 562 000 0 96 562 000 
215 Skolefritids tilbud 0 0 0 
222 Skolelokaler og skyss 0 0 0 
231 Aktivitetstilbud barn og unge 3 973 000 0 3 973 000 
232 Foreb. - skole- og helsestasjonstj. 16 003 000 0 16 003 000 
244 Barneverntjeneste 12 765 000 0 12 765 000 
251 Barneverntiltak i familien 10 947 000 0 10 947 000 
252 Barneverntiltak utenfor familien 31 504 000 0 31 504 000 
Funksjonsområde 2B  75 192 000 0 75 192 000 
234 Aktivisering eldre og funksjonsh. 34 860 000 0 34 860 000 
253 Pleie, omsorg, hjelp i institusjon 311 784 000 0 311 784 000 
254 Pleie, omsorg, hjelp i hjemmet 190 481 000 0 190 481 000 
261 Institusjonslokaler 0 0 0 
733 Transport for funksjonshemmede 11 900 000 0 11 900 000 
Funksjonsområde 3  549 025 000 0 549 025 000 
281 Økonomisk sosialhjelp 27 933 000 -440 000 27 493 000 
Funksjonsområde 4  27 933 000 -440 000 27 493 000 
Sum Bydel Nordstrand 865 171 000 0 865 171 000 

 
 

2. Aktivitetsnivå og måltall i ”Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel 
Nordstrand” godkjennes.  

 
3. Tiltak og deltiltak i ”Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel 

Nordstrand” (side 105-132) tas til etterretning. De tiltak og deltiltak som 
representerer nivåendringer i tjenestevolum omtalt i samme vedlegg godkjennes. 

 
4. Endringer i årsverk i ”Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel 

Nordstrand” (side 140-141) godkjennes. 
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5. Det omdisponeres kr 440 000 fra Funksjonsområde 4 Økonomisk sosialhjelp til 
Funksjonsområde 1 Helse, sosial og nærmiljø.  Midlene skal benyttes til rusomsorg, 
dvs aktive tiltak som bidrar til å redusere utbetalingene av økonomisk sosialhjelp. 

 
6. Bydelsutvalget gir bydelsdirektøren fullmakt i henhold til det som følger av 

økonomireglementet for Oslo kommune 2009, pkt 4 budsjettfullmakt delegert til 
bydelsutvalgene, pkt 4.3 Rammer for videredelegering a, b og c.  I dette menes også at 
bydelsdirektøren gis fullmakt til å foreta den detaljerte budsjettfordeling mellom 
organisatoriske enheter innenfor bydelsutvalgets vedtak på funksjonsområdenivå. 

 
7. Oppholdsbetaling for deltidsbarnehage vedtas å være uendret og egenandel fotpleie 

økes med 4,3% i samsvar med ”budsjettekniske merknader” i Byrådets budsjettforslag 
for 2009. 

 
8. Bydelsdirektørens forslag til budsjett er bygget på tildelt budsjettramme fra Byrådets 

forslag til budsjett for 2009, samt tilleggsinnstilling til denne. Det foreslås at 
eventuelle endringsbeløp av bydelens budsjettramme ved budsjettforlik avsettes på 
følgende måte: 

 
• Prisreduksjon på sykehjemsplasser går uavkortet til økte sykehjemsplasser 
• Økning i budsjettrammen vedtas på kostrafunksjon 180 Diverse fellesutgifter – 

og fordeles i egen budsjettjusteringssak innen 1. tertial 2009. 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens behandling: 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel Nordstrand fremmet overfor 
bydelsutvalget tiltrees. 
 
 
 

 Sak 71 /08  Oberst Rodes vei 92 C  m.fl. - Munkerud skole - 
planforslag til offentlig ettersyn 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Saken sendes til: 
Barn, ungdom og kulturkomite 
Byutvikling, miljø og samferdselskomite 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteene: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltrees. 



 
Til bydelsutvalget: 

1. Bydelsutvalget er tilfredshet med det syn som Plan- og bygningsetaten uttrykker i 
forhold til at Byantikvarens fraråder riving av det nåværende skolebygget. Den 
ambisjon og perspektiver som er lagt inni  planen for nybygg av skolen med 
utvidet elevkapasitet, ny barnehage og flerbruks- kulturbygg (hall) krever 
nybygging. 

 
2. Bydelsutvalget er tilfreds med at Plan- og bygningsetaten påpeker viktigheten av  

å ivareta Munkerud gård og miljøet omkring, og at det i denne forbindelse 
vurderes om byggegrensen kan trekkes noe tilbake sør for gården. 

 
3. Når det gjelder de trafikale forholdene: gangforbindelser, avkjørsel og ”drop-

off” sonenes kapasitet er det etter bydelsutvalgets oppfatning viktig å 
tilrettelegge for best mulig og sikker tilgjengelig for de myke 
trafikantene/barn/skolebarn.  

 
4. Bydelsutvalget ber Plan- og bygningsetaten særlig ivareta tillempninger slik at 

nabolagets bekymring for trafikksituasjonen blir imøtekommet, ikke minst slik at 
stopp og parkering i  tilliggende veier blir redusert. 

 
5. Bydelsutvalget vil understreke betydning av at det fortsatt arbeides med fasaden 

mot Oberst Rodes vei slik at den gjennom variasjon, bruk av materiale og 
fasadeuttrykk signaliserer kvalitet, samtidig som det ikke framstår mer ruvende 
enn den omkringliggende bebyggelse.  

 
6. Bydelsutvalget understreker betydningen av at skolens og barnehagens ute- og 

lekearealer blir utformet med sikte på miljøkvalitet og avskjermet for annen 
trafikk. 

 
7. Bydelsutvalget har tidligere påpekt viktigheten av at miljøfaktorer som 

forurenset grunn og radonstråling blir meget grundig i varetatt, og finner at 
dette, i følge den framlagte vurderingen, p.t. ikke er ivaretatt på en 
tilfredsstillende måte. Bydelsutvalget forutsetter at dette blir gjort i god tid før 
sluttprosjekteringen og gravearbeider blir påbegynt. 

 
8. For øvrig slutter bydelsutvalget seg til det som framkommer i Plan- og 

bygningsetatens foreløpige vurderinger.  
 

9. En så stor skole krever oppfølging og tilrettelegging for andre tjenester som lege 
og helsetjenester”. Bydelutvalget ber om at det tilrettes fordette.   

 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens behandling: 
BMS-komiteen fremmet følgende vedtak i saken som behandles i bydelsutvalget 18.12.2008, 
10 punkter: 

1. Bydelsutvalget mener at de nåværende skolebygg må rives og deler her Plan og 
bygningsetatens syn. 

2. Bydelsutvalget støtter Plan – og bygningsetatens syn mht. å ivareta Munkerud Gård 
og miljøet omkring. 
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3. Bydelsutvalget mener at antallet parkeringsplasser må bedres betraktelig. Det er 
utilstrekkelig å anlegge 25 parkeringsplasser for en virksomhet med ca 80 tilsatte.  I 
tillegg vil flerbrukshallen kreve parkering utover dette dersom ikke skolegården skal 
benyttes til parkering etter vanlig skoletid og i helgene. Transport av barn til og fra 
barnehage vil kreve muligheter for kortvarig parkering. I tillegg må en legge 
forholdene til rette for transport av bevegelseshemmede. Plan- og bygningsetatens 
henvisning av parkerte biler til de omkringliggende veiene med tildels manglende 
fortau, er ikke akseptabel. 

4. Trafikkavviklingen rundt skolen må gjøres sikrere.  Oberst Rodes vei ved skolen og 
Eystein Torkildsens vei må enveisreguleres for å muliggjøre en forsvarlig 
trafikkavvikling. 

5. (som foreslått av bydelsdirektøren) Bydelsutvalget vil understreke betydningen av at 
det fortsatt arbeides med fasaden mot Oberst Rodes vei slik at den gjennom variasjon, 
bruk av materiale og fasadeuttykk signaliserer kvalitet, samtidig som det ikke fremstår 
mer ruvende enn den omkringliggende bebyggelse. 

6. (som foreslått av bydelsdirektøren) Bydelsutvalget understreker betydningen av at 
skolens og barnehagens ute- og lekearealer blir utformet med sikte på miljøkvalitet og 
avskjermet for annen trafikk. 

7. (som foreslått av bydelsdirektøren) Bydelsutvalget har tidligere påpekt viktigheten av 
at miljøfaktorer som forurenset grunn og radonstråling blir meget grundig ivaretatt, 
og finner at dette, i følge den fremlagte vurderingen, p.t. ikke er ivaretatt på en 
tilfredsstillende måte. Bydelsutvalget forutsetter at dette blir gjort i god tid før 
sluttprosjekteringen og gravearbeider blir påbegynt. 

8. Det må legges til rette for helsetjenester, lege og andre tjenester som en så stor skole 
må ha. 

9. Flerbrukshallen må bli et møtested for alle aldersgrupper og ikke båndlegges totalt 
bruksmessig av idretten etter vanlig arbeidstid og i helgene.    

10. (som foreslått av bydelsdirektøren - punkt 8) For øvrig slutter bydelsutvalget seg til 
det som fremkommer i Plan- og bygningsetatens foreløpige vurderinger. 

 
Votering: 
Alternativt forslag på 10 punkter fra BMS-komiteen ble enstemmig vedtatt. Herav er punkt 5, 
6, 7 og 10 identisk med bydelsdirektørens forslag (punkt 10 er bydelsdirektørens punkt 8) 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens vedtak: 

1. Bydelsutvalget mener at de nåværende skolebygg må rives og deler her Plan og 
bygningsetatens syn. 

2. Bydelsutvalget støtter Plan – og bygningsetatens syn mht. å ivareta Munkerud Gård 
og miljøet omkring. 

3. Bydelsutvalget mener at antallet parkeringsplasser må bedres betraktelig. Det er 
utilstrekkelig å anlegge 25 parkeringsplasser for en virksomhet med ca 80 tilsatte.  I 
tillegg vil flerbrukshallen kreve parkering utover dette dersom ikke skolegården skal 
benyttes til parkering etter vanlig skoletid og i helgene. Transport av barn til og fra 
barnehage vil kreve muligheter for kortvarig parkering. I tillegg må en legge 
forholdene til rette for transport av bevegelseshemmede. Plan- og bygningsetatens 
henvisning av parkerte biler til de omkringliggende veiene med tildels manglende 
fortau, er ikke akseptabel. 

4. Trafikkavviklingen rundt skolen må gjøres sikrere.  Oberst Rodes vei ved skolen og 
Eystein Torkildsens vei må enveisreguleres for å muliggjøre en forsvarlig 
trafikkavvikling. 

5. (som foreslått av bydelsdirektøren) Bydelsutvalget vil understreke betydningen av at 
det fortsatt arbeides med fasaden mot Oberst Rodes vei slik at den gjennom variasjon, 



bruk av materiale og fasadeuttykk signaliserer kvalitet, samtidig som det ikke fremstår 
mer ruvende enn den omkringliggende bebyggelse. 

6. (som foreslått av bydelsdirektøren) Bydelsutvalget understreker betydningen av at 
skolens og barnehagens ute- og lekearealer blir utformet med sikte på miljøkvalitet og 
avskjermet for annen trafikk. 

7. (som foreslått av bydelsdirektøren) Bydelsutvalget har tidligere påpekt viktigheten av 
at miljøfaktorer som forurenset grunn og radonstråling blir meget grundig ivaretatt, 
og finner at dette, i følge den fremlagte vurderingen, p.t. ikke er ivaretatt på en 
tilfredsstillende måte. Bydelsutvalget forutsetter at dette blir gjort i god tid før 
sluttprosjekteringen og gravearbeider blir påbegynt. 

8. Det må legges til rette for helsetjenester, lege og andre tjenester som en så stor skole 
må ha. 

9. Flerbrukshallen må bli et møtested for alle aldersgrupper og ikke båndlegges totalt 
bruksmessig av idretten etter vanlig arbeidstid og i helgene.    

10. For øvrig slutter bydelsutvalget seg til det som fremkommer i Plan- og 
bygningsetatens foreløpige vurderinger. 

 
 
 

 Sak 72 /08  Vedr. etablering av minigjenbruksstasjoner i bydel 
Nordstrand - ber om bekreftelse på mottatt 
dokumentasjon 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Arbeidsutvalget sender sak vedrørende etablering av minigjenbruksstasjoner i Bydel 
Nordstrand – til behandling i: 
Byutvikling, miljø og samferdsel 
Bydelsutvalget 
 
Til byutvikling, miljø og samferdsel: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltrees. 
 
Til bydelsutvalget: 

1. Bydelsutvalget er positive til at det etableres minigjenbruksstasjon på tomtene 
Vårveien 53 og Mosseveien 45.  

2. Etableringen imøtekommer en mer miljømessig behandling av avfall gjennom utvidet 
kildesortering og material gjenvinning av plastemballasje og matavfall. 

3. Bydel  Nordstrand blir med dette en viktig bidragsyter i å nå Oslo kommunes 
målsetting om å material gjenvinne ca. 50 % av husholdningsavfallet i Oslo kommune 
totalt. 

4. Bydelen ønsker at det legges vekt på god skjerming og trafikksikkerhet for anleggene 
og at det tas nødvendig hensyn til skjerming og estetisk tilpasning til det 
omkringliggende bomiljø. 

5. Henting må tilpasses slik at det ikke er til fare for tryggheten på skoleveiene i og rundt 
områdene. 

6. Bydelen ønsker også at Renovasjonsetaten informerer om planene til beboere i 
bydelen. 

7. Bydelsutvalget ber om at ordningen evalueres etter et års tid. 
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BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens behandling: 
BMS-komiteen fremmet følgende fellesforslag til vedtak: 
 
BMS komiteen har mottatt saken og kan ikke ta stilling til denne på bakgrunn av de 
opplysninger/ saksfremstilling som er fremlagt komiteen. 
 
Mosseveien 145 
I åpen halvtime er komiteens medlemmer blitt gjort kjent med at det finnes en del 
opplysninger som ikke følger saksfremstillingen, blant annet brev fra Statens Vegvesen, 
søknad om midlertidig dispensasjon fra reguleringsplanen, brev fra rektor ved Nedre 
Bekkelaget skole og naboer. Dette går på innvendinger mht. plassering av 
minigjenbruksanlegget, trafikkavvikling for området samt vurdering av sikkerhetsaspektet 
særlig med hensyn til barn. 
 
BMS komiteen ber på bakgrunn av dette om at saken utredes ytterligere og med hensyn til 
tidsfrist blir fremlagt for BU direkte. 
 
BMS komiteen ber om at Vårveien 53 også  inngår i ny vurdering.  
 
BMS komiteen ber om en orientering av hvilke tomter som er vurdert for gjenbruksstasjon, og 
hvilke parametre som blir lagt til grunn i vurderingen av tomtevalg. 
 
Votering: 
BMS-komiteens fellesforslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens vedtak: 
BMS komiteen har mottatt saken og kan ikke ta stilling til denne på bakgrunn av de 
opplysninger/ saksfremstilling som er fremlagt komiteen. 
 
Mosseveien 145 
I åpen halvtime er komiteens medlemmer blitt gjort kjent med at det finnes en del 
opplysninger som ikke følger saksfremstillingen, blant annet brev fra Statens Vegvesen, 
søknad om midlertidig dispensasjon fra reguleringsplanen, brev fra rektor ved Nedre 
Bekkelaget skole og naboer. Dette går på innvendinger mht. plassering av 
minigjenbruksanlegget, trafikkavvikling for området samt vurdering av sikkerhetsaspektet 
særlig med hensyn til barn. 
 
BMS komiteen ber på bakgrunn av dette om at saken utredes ytterligere og med hensyn til 
tidsfrist blir fremlagt for BU direkte. 
 
BMS komiteen ber om at Vårveien 53 også  inngår i ny vurdering.  
 
BMS komiteen ber om en orientering av hvilke tomter som er vurdert for gjenbruksstasjon, og 
hvilke parametre som blir lagt til grunn i vurderingen av tomtevalg. 
 
 
 
 
 



 Sak 73 /08  Etablering av biometananlegg for produksjon av 
drivstoff for busser ved Bekkelaget renseanlegg - 
anmodning om uttalelse 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Arbeidsutvalget sender sak vedr: Etablering av biometananlegg for produksjon av drivstoff 
for busser ved Bekkelaget renseanlegg til behandling i: 
Byutvikling, miljø og samferdsel 
Bydelsutvalget 
 
Til byutvikling, miljø og samferdsel: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltrees 
 
Til bydelsutvalget: 
1. Bydelsutvalget har ingen innvendinger til at det etableres biometananlegg for 

produksjon av drivstoff for busser ved Bekkelaget renseanlegg. 
2. Bydelsutvalget ser etableringen som et positivt miljøtiltak for å redusere klimautslipp og 

luftforurensing fra busstrafikken i Oslo. 
3.    Det forutsettes at : 

3.1. anlegget blir bygget etter alle  gjeldende forskrifter og reguleringer og at alle                               
offentlige tillatelser er gitt forut for etableringen av tiltaket. 

3.2. det ikke blir mer støy og forurensning ut over den aktivitet som foregår ved              
Bekkelaget   renseanlegg i dag. 

3.3.   det kun blir en minimal økning i trafikken til anlegget. 
 
BEHANDLING OG VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens behandling: 
BMS komiteen fremmet forslag om at bydelsdirektørens forslag tiltrees med følgende 
endringer og tillegg: 

1. Bydelsutvalget har ingen innvendinger til at det etableres et anlegg for produksjon av 
biometan ved Bekkelaget renseanlegg. 

2. Bydelsutvalget ser etableringen som et positivt miljøtiltak for å redusere klimautslipp 
og luftforurensning i Oslo. 

3. Det forutsettes at: 
a. Anlegget blir bygget etter alle gjeldene forskrifter og reguleringer og at alle 

offentlige tillatelser er gitt forut for etableringen av tiltaket. 
b. Det ikke blir mer støy og forurensning ut over den aktivitet som foregår ved 

Bekkelaget renseanlegg i dag. 
c. Det kun blir en minimal økning i trafikken til anlegget. Trafikken til anlegget 

forutsettes at benytter Havneveien. 
4. Som et alternativ til levering av drivstoff til buss bør det gjøres en vurdering av å 

benytte denne biometan gassen til det planlagte fjernvarmeanlegget. 
 
Votering: 
BMS-komiteens alternative fellesforslag til vedtak, 4 punkter, ble enstemmig vedtatt 
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Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens vedtak: 
1.    Bydelsutvalget har ingen innvendinger til at det etableres et anlegg for produksjon av 

biometan ved Bekkelaget renseanlegg. 
2     Bydelsutvalget ser etableringen som et positivt miljøtiltak for å redusere klimautslipp og 

luftforurensning i Oslo. 
3.    Det forutsettes at: 

a. Anlegget blir bygget etter alle gjeldene forskrifter og reguleringer og at alle 
offentlige tillatelser er gitt forut for etableringen av tiltaket. 

b. Det ikke blir mer støy og forurensning ut over den aktivitet som foregår ved 
Bekkelaget renseanlegg i dag. 

c. Det kun blir en minimal økning i trafikken til anlegget. Trafikken til anlegget 
forutsettes at benytter Havneveien. 

4.    Som et alternativ til levering av drivstoff til buss bør det gjøres en vurdering av å benytte 
denne biometan gassen til det planlagte fjernvarmeanlegget. 

 
 
 
 
 
 
 
 Møtet hevet kl. 22.00 
 
 
Oslo, 10.12.2008 
 
 
 
Liv Lønnum (FrP) 
leder av byutvikling, miljø og samferdselskomiteen 
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	Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen
	Helse- og sosialkomiteenEldrerådet
	Rådet for funksjonshemmede
	Ungdomsrådet
	Bydelsutvalget
	Til komiteer og råd
	Til medbestemmelsesutvalget:
	Til bydelsutvalget:
	Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens behandling:
	Ingen forslag fremmet
	Votering:
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt
	Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens vedtak:
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	Til arbeidsutvalget:
	Saken om forslag til budsjett 2009 – Bydel Nordstrand sendes til behandling i:
	Helse- og sosialkomiteen
	Barn, ungdom og kulturkomiteen
	Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen
	Eldrerådet
	Rådet for funksjonshemmede
	Ungdomsrådet
	Bydelsutvalget
	Til komiteer og rådene:
	Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel Nordstrand fremmet overfor bydelsutvalget tiltrees.
	Til medbestemmelsesutvalget:
	Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel Nordstrand fremmet overfor bydelsutvalget tiltrees.
	Til arbeidsmiljøutvalget:
	1. På nåværende tidspunkt mener AMU at bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel Nordstrand innehar positive virkninger for arbeidsmiljøet. 
	2. Når det gjelder enkelttiltak i budsjettforslaget forutsetter AMU at  involvering skjer i tråd med Arbeidsmiljølovens bestemmelser.  
	Til bydelsutvalget:
	1. Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel Nordstrand vedtas med følgende tallstørrelser:
	1.A Brutto utgifter er 1 336 413 000 kroner, brutto inntekter er 471 242 000 kroner og netto utgifter er 865 171 000 kroner.
	1.B Budsjett spesifisert på artsgrupper er (i tusen kr):
	Artsgruppe
	 Forslag til budsjett 2009 
	10
	Lønn og sosiale utgifter
	        470 330 
	11-12
	Kjøp som inngår i  produksjon
	        547 266 
	13
	Kjøp som ikke inngår i  prod.
	        175 549 
	14
	Overføringsutgifter
	        143 268 
	15
	Finanskostnader
	                -   
	BRUTTO DRIFTSKOSTNADER
	     1 336 413 
	16
	Salgs- og leieinntekter
	       -112 554 
	17
	Refusjoner
	       -222 177 
	18
	Overføringsinntekter
	       -136 211 
	19
	Finansinntekter
	             -300 
	DRIFTSINNTEKTER
	       -471 242 
	NETTO DRIFTSUTGIFTER
	    865 171 
	1.C Brutto utgifter og brutto inntekter og netto utgifter pr funksjonsområde 
	Brutto utgifter
	Brutto inntekter
	Netto utgifter
	Funksjonsområde 1 Helse, sosial og nærmiljø
	130 112
	-13 653
	116 459
	Funksjonsområde 2A Barnehager
	349 113
	-252 551
	96 562
	Funksjonsområde 2B Oppvekst
	77 189
	-1 997
	75 192
	Funksjonsområde 3 Pleie og omsorg
	747 166
	-198 141
	549 025
	Sum Driftsbudsjett
	1 303 580
	-466 342
	837 238
	Funksjonsområde 4 Økonomisk sosialhjelp
	32 833
	-4 900
	27 933
	Bydelen totalt
	1 336 413
	-471 242
	865 171
	1.D Spesifikasjon pr kostrafunksjon
	Pr kostrafunksjon
	Dok 3 2009
	Justering
	Budsjett  2009
	100 Politisk styring og kontrollorganer
	922 000
	0
	922 000
	120 Administrasjon
	20 414 000
	0
	20 414 000
	130 Administrasjonslokaler
	5 025 000
	0
	5 025 000
	180 Diverse fellesutgifter
	8 682 000
	0
	8 682 000
	190 Interne serviceenheter
	40 305 000
	0
	40 305 000
	233 Foreb. arbeid, helse og sosial
	474 000
	0
	474 000
	241 Diagnose, behandling, rehab.
	11 748 000
	0
	11 748 000
	242 Råd, veil. og sosial foreb. arbeid
	19 960 000
	0
	19 960 000
	243 Tilbud til pers. med rusproblemer
	2 236 000
	440 000
	2 676 000
	265 Kommunalt disponerte boliger
	4 819 000
	0
	4 819 000
	275 Introduksjonsordningen
	1 595 000
	0
	1 595 000
	283 Bistand etablering oppretthold egen bolig
	0
	0
	0
	335 Rekreasjon i tettsted
	159 000
	0
	159 000
	385 Andre kulturaktiviteter
	120 000
	0
	120 000
	Funksjonsområde 1 
	116 459 000
	440 000
	116 899 000
	201 Førskole
	62 260 000
	0
	62 260 000
	211 Styrket tilbud til førskolebarn
	8 604 000
	0
	8 604 000
	221 Førskolelokaler og skyss
	25 698 000
	0
	25 698 000
	Funksjonsområde 2A 
	96 562 000
	0
	96 562 000
	215 Skolefritids tilbud
	0
	0
	0
	222 Skolelokaler og skyss
	0
	0
	0
	231 Aktivitetstilbud barn og unge
	3 973 000
	0
	3 973 000
	232 Foreb. - skole- og helsestasjonstj.
	16 003 000
	0
	16 003 000
	244 Barneverntjeneste
	12 765 000
	0
	12 765 000
	251 Barneverntiltak i familien
	10 947 000
	0
	10 947 000
	252 Barneverntiltak utenfor familien
	31 504 000
	0
	31 504 000
	Funksjonsområde 2B 
	75 192 000
	0
	75 192 000
	234 Aktivisering eldre og funksjonsh.
	34 860 000
	0
	34 860 000
	253 Pleie, omsorg, hjelp i institusjon
	311 784 000
	0
	311 784 000
	254 Pleie, omsorg, hjelp i hjemmet
	190 481 000
	0
	190 481 000
	261 Institusjonslokaler
	0
	0
	0
	733 Transport for funksjonshemmede
	11 900 000
	0
	11 900 000
	Funksjonsområde 3 
	549 025 000
	0
	549 025 000
	281 Økonomisk sosialhjelp
	27 933 000
	-440 000
	27 493 000
	Funksjonsområde 4 
	27 933 000
	-440 000
	27 493 000
	Sum Bydel Nordstrand
	865 171 000
	0
	865 171 000
	2. Aktivitetsnivå og måltall i ”Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel Nordstrand” godkjennes. 
	3. Tiltak og deltiltak i ”Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel Nordstrand” (side 105-132) tas til etterretning. De tiltak og deltiltak som representerer nivåendringer i tjenestevolum omtalt i samme vedlegg godkjennes.
	4. Endringer i årsverk i ”Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel Nordstrand” (side 140-141) godkjennes.
	5. Det omdisponeres kr 440 000 fra Funksjonsområde 4 Økonomisk sosialhjelp til Funksjonsområde 1 Helse, sosial og nærmiljø.  Midlene skal benyttes til rusomsorg, dvs aktive tiltak som bidrar til å redusere utbetalingene av økonomisk sosialhjelp.
	6. Bydelsutvalget gir bydelsdirektøren fullmakt i henhold til det som følger av økonomireglementet for Oslo kommune 2009, pkt 4 budsjettfullmakt delegert til bydelsutvalgene, pkt 4.3 Rammer for videredelegering a, b og c.  I dette menes også at bydelsdirektøren gis fullmakt til å foreta den detaljerte budsjettfordeling mellom organisatoriske enheter innenfor bydelsutvalgets vedtak på funksjonsområdenivå.
	7. Oppholdsbetaling for deltidsbarnehage vedtas å være uendret og egenandel fotpleie økes med 4,3% i samsvar med ”budsjettekniske merknader” i Byrådets budsjettforslag for 2009.
	8. Bydelsdirektørens forslag til budsjett er bygget på tildelt budsjettramme fra Byrådets forslag til budsjett for 2009, samt tilleggsinnstilling til denne. Det foreslås at eventuelle endringsbeløp av bydelens budsjettramme ved budsjettforlik avsettes på følgende måte:
	 Prisreduksjon på sykehjemsplasser går uavkortet til økte sykehjemsplasser
	 Økning i budsjettrammen vedtas på kostrafunksjon 180 Diverse fellesutgifter – og fordeles i egen budsjettjusteringssak innen 1. tertial 2009.
	Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens behandling:
	Ingen forslag fremmet
	Votering:
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt
	Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens vedtak:
	Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2009 for Bydel Nordstrand fremmet overfor bydelsutvalget tiltrees.
	Til arbeidsutvalget:
	Saken sendes til:
	Bydelsutvalget
	Til komiteene:
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltrees.
	Til bydelsutvalget:
	1. Bydelsutvalget er tilfredshet med det syn som Plan- og bygningsetaten uttrykker i forhold til at Byantikvarens fraråder riving av det nåværende skolebygget. Den ambisjon og perspektiver som er lagt inni  planen for nybygg av skolen med utvidet elevkapasitet, ny barnehage og flerbruks- kulturbygg (hall) krever nybygging.
	2. Bydelsutvalget er tilfreds med at Plan- og bygningsetaten påpeker viktigheten av  å ivareta Munkerud gård og miljøet omkring, og at det i denne forbindelse vurderes om byggegrensen kan trekkes noe tilbake sør for gården.
	3. Når det gjelder de trafikale forholdene: gangforbindelser, avkjørsel og ”drop-off” sonenes kapasitet er det etter bydelsutvalgets oppfatning viktig å tilrettelegge for best mulig og sikker tilgjengelig for de myke trafikantene/barn/skolebarn. 
	4. Bydelsutvalget ber Plan- og bygningsetaten særlig ivareta tillempninger slik at nabolagets bekymring for trafikksituasjonen blir imøtekommet, ikke minst slik at stopp og parkering i  tilliggende veier blir redusert.
	5. Bydelsutvalget vil understreke betydning av at det fortsatt arbeides med fasaden mot Oberst Rodes vei slik at den gjennom variasjon, bruk av materiale og fasadeuttrykk signaliserer kvalitet, samtidig som det ikke framstår mer ruvende enn den omkringliggende bebyggelse. 
	6. Bydelsutvalget understreker betydningen av at skolens og barnehagens ute- og lekearealer blir utformet med sikte på miljøkvalitet og avskjermet for annen trafikk.
	7. Bydelsutvalget har tidligere påpekt viktigheten av at miljøfaktorer som forurenset grunn og radonstråling blir meget grundig i varetatt, og finner at dette, i følge den framlagte vurderingen, p.t. ikke er ivaretatt på en tilfredsstillende måte. Bydelsutvalget forutsetter at dette blir gjort i god tid før sluttprosjekteringen og gravearbeider blir påbegynt.
	8. For øvrig slutter bydelsutvalget seg til det som framkommer i Plan- og bygningsetatens foreløpige vurderinger. 
	9. En så stor skole krever oppfølging og tilrettelegging for andre tjenester som lege og helsetjenester”. Bydelutvalget ber om at det tilrettes fordette.  
	Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens behandling:
	BMS-komiteen fremmet følgende vedtak i saken som behandles i bydelsutvalget 18.12.2008, 10 punkter:
	1. Bydelsutvalget mener at de nåværende skolebygg må rives og deler her Plan og bygningsetatens syn.
	2. Bydelsutvalget støtter Plan – og bygningsetatens syn mht. å ivareta Munkerud Gård og miljøet omkring.
	3. Bydelsutvalget mener at antallet parkeringsplasser må bedres betraktelig. Det er utilstrekkelig å anlegge 25 parkeringsplasser for en virksomhet med ca 80 tilsatte.  I tillegg vil flerbrukshallen kreve parkering utover dette dersom ikke skolegården skal benyttes til parkering etter vanlig skoletid og i helgene. Transport av barn til og fra barnehage vil kreve muligheter for kortvarig parkering. I tillegg må en legge forholdene til rette for transport av bevegelseshemmede. Plan- og bygningsetatens henvisning av parkerte biler til de omkringliggende veiene med tildels manglende fortau, er ikke akseptabel.
	4. Trafikkavviklingen rundt skolen må gjøres sikrere.  Oberst Rodes vei ved skolen og Eystein Torkildsens vei må enveisreguleres for å muliggjøre en forsvarlig trafikkavvikling.
	5. (som foreslått av bydelsdirektøren) Bydelsutvalget vil understreke betydningen av at det fortsatt arbeides med fasaden mot Oberst Rodes vei slik at den gjennom variasjon, bruk av materiale og fasadeuttykk signaliserer kvalitet, samtidig som det ikke fremstår mer ruvende enn den omkringliggende bebyggelse.
	6. (som foreslått av bydelsdirektøren) Bydelsutvalget understreker betydningen av at skolens og barnehagens ute- og lekearealer blir utformet med sikte på miljøkvalitet og avskjermet for annen trafikk.
	7. (som foreslått av bydelsdirektøren) Bydelsutvalget har tidligere påpekt viktigheten av at miljøfaktorer som forurenset grunn og radonstråling blir meget grundig ivaretatt, og finner at dette, i følge den fremlagte vurderingen, p.t. ikke er ivaretatt på en tilfredsstillende måte. Bydelsutvalget forutsetter at dette blir gjort i god tid før sluttprosjekteringen og gravearbeider blir påbegynt.
	8. Det må legges til rette for helsetjenester, lege og andre tjenester som en så stor skole må ha.
	9. Flerbrukshallen må bli et møtested for alle aldersgrupper og ikke båndlegges totalt bruksmessig av idretten etter vanlig arbeidstid og i helgene.   
	10. (som foreslått av bydelsdirektøren - punkt 8) For øvrig slutter bydelsutvalget seg til det som fremkommer i Plan- og bygningsetatens foreløpige vurderinger.
	Votering:
	Alternativt forslag på 10 punkter fra BMS-komiteen ble enstemmig vedtatt. Herav er punkt 5, 6, 7 og 10 identisk med bydelsdirektørens forslag (punkt 10 er bydelsdirektørens punkt 8)
	Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens vedtak:
	1. Bydelsutvalget mener at de nåværende skolebygg må rives og deler her Plan og bygningsetatens syn.
	2. Bydelsutvalget støtter Plan – og bygningsetatens syn mht. å ivareta Munkerud Gård og miljøet omkring.
	3. Bydelsutvalget mener at antallet parkeringsplasser må bedres betraktelig. Det er utilstrekkelig å anlegge 25 parkeringsplasser for en virksomhet med ca 80 tilsatte.  I tillegg vil flerbrukshallen kreve parkering utover dette dersom ikke skolegården skal benyttes til parkering etter vanlig skoletid og i helgene. Transport av barn til og fra barnehage vil kreve muligheter for kortvarig parkering. I tillegg må en legge forholdene til rette for transport av bevegelseshemmede. Plan- og bygningsetatens henvisning av parkerte biler til de omkringliggende veiene med tildels manglende fortau, er ikke akseptabel.
	4. Trafikkavviklingen rundt skolen må gjøres sikrere.  Oberst Rodes vei ved skolen og Eystein Torkildsens vei må enveisreguleres for å muliggjøre en forsvarlig trafikkavvikling.
	5. (som foreslått av bydelsdirektøren) Bydelsutvalget vil understreke betydningen av at det fortsatt arbeides med fasaden mot Oberst Rodes vei slik at den gjennom variasjon, bruk av materiale og fasadeuttykk signaliserer kvalitet, samtidig som det ikke fremstår mer ruvende enn den omkringliggende bebyggelse.
	6. (som foreslått av bydelsdirektøren) Bydelsutvalget understreker betydningen av at skolens og barnehagens ute- og lekearealer blir utformet med sikte på miljøkvalitet og avskjermet for annen trafikk.
	7. (som foreslått av bydelsdirektøren) Bydelsutvalget har tidligere påpekt viktigheten av at miljøfaktorer som forurenset grunn og radonstråling blir meget grundig ivaretatt, og finner at dette, i følge den fremlagte vurderingen, p.t. ikke er ivaretatt på en tilfredsstillende måte. Bydelsutvalget forutsetter at dette blir gjort i god tid før sluttprosjekteringen og gravearbeider blir påbegynt.
	8. Det må legges til rette for helsetjenester, lege og andre tjenester som en så stor skole må ha.
	9. Flerbrukshallen må bli et møtested for alle aldersgrupper og ikke båndlegges totalt bruksmessig av idretten etter vanlig arbeidstid og i helgene.   
	10. For øvrig slutter bydelsutvalget seg til det som fremkommer i Plan- og bygningsetatens foreløpige vurderinger.
	BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK
	Til arbeidsutvalget:
	Arbeidsutvalget sender sak vedrørende etablering av minigjenbruksstasjoner i Bydel Nordstrand – til behandling i:
	Byutvikling, miljø og samferdsel
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltrees.
	Til bydelsutvalget:
	1. Bydelsutvalget er positive til at det etableres minigjenbruksstasjon på tomtene
	Vårveien 53 og Mosseveien 45. 
	2. Etableringen imøtekommer en mer miljømessig behandling av avfall gjennom utvidet kildesortering og material gjenvinning av plastemballasje og matavfall.
	3. Bydel  Nordstrand blir med dette en viktig bidragsyter i å nå Oslo kommunes målsetting om å material gjenvinne ca. 50 % av husholdningsavfallet i Oslo kommune totalt.
	4. Bydelen ønsker at det legges vekt på god skjerming og trafikksikkerhet for anleggene og at det tas nødvendig hensyn til skjerming og estetisk tilpasning til det omkringliggende bomiljø.
	5. Henting må tilpasses slik at det ikke er til fare for tryggheten på skoleveiene i og rundt områdene.
	6. Bydelen ønsker også at Renovasjonsetaten informerer om planene til beboere i bydelen.
	7. Bydelsutvalget ber om at ordningen evalueres etter et års tid.
	Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens behandling:
	BMS-komiteen fremmet følgende fellesforslag til vedtak:
	BMS komiteen har mottatt saken og kan ikke ta stilling til denne på bakgrunn av de opplysninger/ saksfremstilling som er fremlagt komiteen.
	Mosseveien 145
	I åpen halvtime er komiteens medlemmer blitt gjort kjent med at det finnes en del opplysninger som ikke følger saksfremstillingen, blant annet brev fra Statens Vegvesen, søknad om midlertidig dispensasjon fra reguleringsplanen, brev fra rektor ved Nedre Bekkelaget skole og naboer. Dette går på innvendinger mht. plassering av minigjenbruksanlegget, trafikkavvikling for området samt vurdering av sikkerhetsaspektet særlig med hensyn til barn.
	BMS komiteen ber på bakgrunn av dette om at saken utredes ytterligere og med hensyn til tidsfrist blir fremlagt for BU direkte.
	BMS komiteen ber om at Vårveien 53 også  inngår i ny vurdering. 
	BMS komiteen ber om en orientering av hvilke tomter som er vurdert for gjenbruksstasjon, og hvilke parametre som blir lagt til grunn i vurderingen av tomtevalg.
	Votering:
	BMS-komiteens fellesforslag til vedtak ble enstemmig vedtatt
	Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens vedtak:
	BMS komiteen har mottatt saken og kan ikke ta stilling til denne på bakgrunn av de opplysninger/ saksfremstilling som er fremlagt komiteen.
	Mosseveien 145
	I åpen halvtime er komiteens medlemmer blitt gjort kjent med at det finnes en del opplysninger som ikke følger saksfremstillingen, blant annet brev fra Statens Vegvesen, søknad om midlertidig dispensasjon fra reguleringsplanen, brev fra rektor ved Nedre Bekkelaget skole og naboer. Dette går på innvendinger mht. plassering av minigjenbruksanlegget, trafikkavvikling for området samt vurdering av sikkerhetsaspektet særlig med hensyn til barn.
	BMS komiteen ber på bakgrunn av dette om at saken utredes ytterligere og med hensyn til tidsfrist blir fremlagt for BU direkte.
	BMS komiteen ber om at Vårveien 53 også  inngår i ny vurdering. 
	BMS komiteen ber om en orientering av hvilke tomter som er vurdert for gjenbruksstasjon, og hvilke parametre som blir lagt til grunn i vurderingen av tomtevalg.
	Til arbeidsutvalget:
	Arbeidsutvalget sender sak vedr: Etablering av biometananlegg for produksjon av drivstoff for busser ved Bekkelaget renseanlegg til behandling i:
	Byutvikling, miljø og samferdsel
	Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltrees
	Til bydelsutvalget:
	1. Bydelsutvalget har ingen innvendinger til at det etableres biometananlegg for produksjon av drivstoff for busser ved Bekkelaget renseanlegg.
	2. Bydelsutvalget ser etableringen som et positivt miljøtiltak for å redusere klimautslipp og luftforurensing fra busstrafikken i Oslo.
	3.    Det forutsettes at :
	3.1.  anlegget blir bygget etter alle  gjeldende forskrifter og reguleringer og at alle                                                offentlige tillatelser er gitt forut for etableringen av tiltaket.
	3.2.  det ikke blir mer støy og forurensning ut over den aktivitet som foregår ved              Bekkelaget   renseanlegg i dag.
	3.3.    det kun blir en minimal økning i trafikken til anlegget.
	Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens behandling:
	BMS komiteen fremmet forslag om at bydelsdirektørens forslag tiltrees med følgende endringer og tillegg:
	Votering:
	BMS-komiteens alternative fellesforslag til vedtak, 4 punkter, ble enstemmig vedtatt
	Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens vedtak:
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